



## Vacuum Sealer Canister 保鮮真空瓶三件套裝 – GVSA3

- 3-piece set with capacity of 700ml, 1400ml and 2000ml respectively
  - Include food vacuum tube to be used with Gemini Vacuum Sealer perfectly
  - Keep food fresh by locking out air and moisture inside the canisters
  - Ideal for storing fruits /salad, dried and crushable items that are sensitive to moisture in the air
  - Suitable for marinating meat and fish
  - BPA -free and food grade container material
  - For the best vacuum preservation results of food items, it is recommended to
  - re-vacuum the canister in every two months for long time preservation
  - Dishwasher-safe
  - Product dimension:
    - 700ml canister: 150(W) x 144(D) x 99(H) mm
    - 1400ml canister: 150(W) x 144(D) x 156(H) mm
    - 2000ml canister: 150(W) x 144(D) x 213(H) mm
- 保鮮真空瓶三件套裝 700 毫升 / 1400 毫升及 2000 毫升
  - 配備軟管與 GEMINI 真空保鮮機同時使用
  - 將濕氣及空氣於瓶內抽出以保持食物新鮮
  - 對儲存水果/沙拉·乾燥和易碎這類對濕氣有較高反應的物品有更好保存
  - 適合醃製肉和魚
  - 食品級容器材料並無BPA成份
  - 如保存時間較長·為達致理想真空效果·建議每兩個月重新進行抽真空程序
  - 洗碗碟機適用
  - 產品尺寸：
    - 700毫升: 150(闊) ×144(深) × 99(高)毫米
    - 1400毫升: 150(闊) ×144(深) × 156(高)毫米
    - 2000毫升: 150(闊) ×144(深) × 213 (高)毫米

Specifications may change due to product improvement. No prior notice will be given.  
上述規格可能因產品修改改良作出修改·恕不另行通知。

Proudly Served by :

